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Oświadczenie skierowane do ministra sportu i turystyki Mirosława Drzewieckiego 

Szanowny Panie Ministrze! 

Decyzja Pana Ministra dotycząca zarejestrowania Polskiego Związku Karate Fudokan była 
bardzo trafna. Świadczą o tym sukcesy zawodników tej sztuki walki. Podczas Mistrzostw 
Europy w Karate Fudokan, które odbyły się w listopadzie bieżącego roku, reprezentacja Polski 
zdobyła dwadzieścia pięć medali: cztery złote, jedenaście srebrnych i dziesięć brązowych. To 
bardzo dobra wiadomość dla polskiego sportu. 

W rozwinięciu skrzydeł bardzo pomogło związkowi dofinansowanie przyznane przez 
Ministerstwo Sportu i Turystyki. Z otrzymanych funduszy zakupiono nowy sprzęt, 
przeprowadzono dodatkowe treningi dla zawodników, zorganizowano zawody oraz wyjazdy. Na 
wyniki sportowców nie musieliśmy długo czekać. Spektakularne osiągnięcia mówią same za 
siebie. 

Mając na uwadze niezwykły talent, zapał i zaangażowanie zawodników karate fudokan oraz 
odnoszone przez nich sukcesy, a także splendor, jaki przynoszą naszemu krajowi na arenie 
międzynarodowej, zwracam się do Pana Ministra z uprzejmą prośbą o zwiększenie w 2009 r. 
dofinansowania dla Polskiego Związku Karate Fudokan. Żywię głęboką nadzieję, że Pan 
Minister powyższą prośbę uzna za uzasadnioną i dofinansowanie dla Polskiego Związku Karate 
Fudokan w przyszłym roku będzie współmierne do tego, jakie przyznawane jest np. Polskiemu 
Związkowi Karate Tradycyjnego. Jestem przekonany, że podczas przyszłorocznych Mistrzostw 
Europy w Karate Fudokan reprezentacja Polski zdobędzie jeszcze więcej medali. 

Z wyrazami szacunku 
Maciej Grubski 
 


